
ITALIAN PRINTING TECHNOLOGY AWARD-IPTA
 China 2012
意大利印刷技术奖（中国项目）实施方案

一、背景：
由北京印刷学院与意大利印刷技术协会（ACIMGA）发起，选派中国高校印刷包装专业优秀学生赴意大利考察交流项目得到意大利政府资助，2008、2009、2010年成功举办了三届“意大利印刷技术奖”。该项目由意大利外贸委员会北京办事处和北京印刷学院负责组织实施，意大利印刷技术协会协助并负责在意大利的活动安排。赴意大利学生将由意大利印刷协会安排参观意大利印刷、包装相关的制造商和企业，并进行交流，同时还安排游览意大利著名文化景点，所有行程涉及费用由该交流项目支付。2012年活动现正式启动。
二、访问时间：2012年11月10日——11月22日（暂定）

三、参加人数：学生 7人，教师 2人，随同 1人

四、参选院校：

北京印刷学院(BIGC)、哈尔滨商业大学（HUC）、湖南工业大学（HUT）、华南理工大学（SCUT）、天津科技大学（TUST）、武汉大学（WHU）、西安理工大学（XUT）、浙江科技学院（ZUST）
五、参选程序

（1）初选：首先由各院校按照下述第六条初选推荐2名候选人，报项目国内承办单位（北京印刷学院）。

（2）终选：承办单位组织专家对候选人进行评选，最后确定人员名单。
（3）随团教师由此项目国内承办单位（北京印刷学院）选派，随团人员由意大利外贸委员会北京办事处选派。

六、初选

（1）印刷技术/包装技术专业、大学三年级以上或研究生、品学兼优，在年级本专业三年综合成绩排名前十名，英语通过国家四级（本科生）和六级（研究生），能够熟练用英语进行交流。

（2）用英文、中文两种语言文字撰写规定题目的参赛论文一篇，字数要求A 4 5-8页（1.5倍行距）（论文主题见下文）。
（3）各校组织专家并依据上述（1）和（2）条制定初选标准和细则，对参赛学生的论文进行评审，并组织学生进行现场讲演和答辩（使用英语讲演，答辩评分表见附件），并对参赛学生进行排序，最后评定出两名候选人，参加终选。
（4）各校选拔出的两名候选人需要提交5分钟的英文自述视频材料，刻录成光盘提交项目承办方北京印刷学院供终选参考使用。
（5）参赛论文主题 

A) Innovation in low Carbon Printing & Packaging
B) Green Printing and Packaging in Digital Age
C）Application of Combination Printing

论文要求原创，论文题目必须是大赛拟定题目，不可以科研论文替代。
七、终选

北京印刷学院将组织专家会同意大利外贸委员会北京办事处对各校推荐的候选人以及其论文进行综合评审，然后综合排序，确定最终参加本项目的人员名单。

八、进度计划
	时间
	程序（负责人：何晓辉）

	7月06日
	发ICE-BIGC通知

	9月06日
	各院校确定候选人，报北京印刷学院

	9月10日
	北京印刷学院筛选委员会复审

	9月15日
	确定人选，办理出访手续。


九、参加本项目的待遇及相关责任备忘

（1）最终获准参加本项目的学生、教师以及随同人员在本项目确认的活动框架内的赴意所有费用由本项目支付；

（2）本项目为上述赴意人员购买赴意期间的人身意外伤害保险（保险额度不低于 40万人民币/人），并以此作为本项目对发生意外造成损失时的全部责任补偿。具体补偿原则和办法由所购保险条款确定。

（3）发生意外造成损失时，参加本项目人员（包括学生、教师和陪同人员）承诺不再向本项目的主办和承办方诉求任何赔偿或/和补偿。

（4）该方案的解释权在承办单位
承办单位：
	意大利外贸委员会北京办事处
	北京印刷学院

	项目负责人
	项目负责人

	
	蒲嘉陵


2012年 7月6日
ITALIAN PRINTING TECHNOLOGY AWARD-IPTA 2012
in China
I. Background: 

This program is initiated by the Italian Manufacturers Association of Machinery for the Graphic, Converting and Paper Industry—ACIMGA and the Beijing Institute of Graphic Communication-BIGC, which offer Chinese students in the studies of Printing and/or Packaging an opportunity to experience face-to-face the vanguard technology and marketing strategies which have made Italian manufacturers recognized world leaders. This program gains support from Italia government. In 2008，2009 and 2010, every year there are 6 students from 6 universities in China gained the award. The Italian Trade Commission-ITC Beijing Office co-organize with Beijing Institute of Graphic Communication-BIGC on the implementation of the program. ACIMGA schedule the visits to the Italian companies, ICE (or ITC) arrange the trip to Italy and all the other activities in Italy and in China, eventually in agreement with ACIMGA. All-inclusive charge will be paid by this program. 

II. Visit Time: 

The study trip to Italy is tentatively scheduled to take place from November 10 to November 22, in 2012. 
III. Awards Personnel: 

A complimentary trip to Italy will be awarded to seven (7) students, two (2) faculty professors and one (1) accompanying personnel . 

IV. Selected Universities: 
1．Beijing Institute of Graphic Communication (BIGC) 

2．Harbin University of Commerce （HUC）
3．Hunan University of Technology （HUT）
4．South China University of Technology（SCUT）
5．Tianjin University of Science and Technology （TUST）
6．Wuhan University（WHU）
7.  XI’An University of Technology （XUT）
8.  Zhejiang University of Science and Technology （ZUST）
V. Election Procedure 

The ICE and ACIMGA in cooperation with BIGC agree to conduct the “Italian Printing Technology Awards” program according with following procedure 

1. Primary election: First, each participating university’s respective faculty will select two students paper based on criteria described in Part VI and submit to BIGC for final selection. 
2. Final Election: The BIGC will organize panel of judges to make selection from above 15 candidates and define the definitive list of the winners. 

3. Accompanying faculty professors will be designated from BIGC and SCUT, Accompanying personnel will be designated from ICE. 
VI. Guideline of Primary election 

1. Eligibility: This competition is open to registered students in senior or graduate level in the studies of Printing or Packaging. The candidates must be up to the following criteria: 

a. excellent conduct and learning 

b. synthetically achievements of recent 3 years ranking in top 10 in grade 

c. pass CEP4 for undergraduate students and CEP6 for graduate student 

d. fluent English communication ability 

2. Paper Requirements: The selected students will be allowed to submit a papers according to the selected topic (see attached enclosed) in English and Chinese. The submitted papers must be in between 5-8pages in length, typed and 1.5-spaced. Papers should be submitted both in hard copy and electronic format. 
3. Each above mentioned university organizes a panel of academic professionals to examine and comment entries paper accordance with the guidelines of above section 1 and 2. If necessary, organize the students to give an English presentation and answer. Consequently, make a sequence for the participating students and selects two students for the final election. 
4. Each candidate students should submit 5 minutes video of self introduction in English speaking to BIGC for final selection.
VII. Final election 

BIGC’s panel of judges in the collaboration with ITC Beijing Office will then make comprehensive comment to each respective university candidate and their paper, make the sequence, as a result, define a definitive list of the winners. 

VIII. Schedule 

	Time
	Procedure（Principal ：Associate professor HE Xiaohui）

	July 6
	Give notice

	Sept 6
	Submit each respective university’s candidates list to BIGC

	Sept 10
	BIGC-ICE(Beijing) ’s panel of judge reexamine

	Sept 15 
	Give definitive list of winners；Transact visiting procedure


VIIII. Memories of Treatment and Relative Responsibility 

1. All the expenses of the activities in Italy defined in this program framework of the winning students and accompanying faculty professor and personnel will be provided by this program. 

2. This program will be in charge to buy accidental injury insurance for the above students and accompanying faculty professor and personnel, insurance amount will be more than 400,000 Yuan RMB per person. This insurance will be full liability compensation for any accident happen in the program. Detail about compensation will be defined accordance with the bought insurance’s item. 

3. Signed waivers by the winning students and accompanying personals, absolving the Italian Trade Commission-ITC, ACIMGA (Italian Manufacturers Association of Machinery for the Graphic, Converting and Paper Industry) and BIGC (Beijing Institute of Graphic Communication) from any further or/and extra compensations. 

Annex 

Competition Paper Topics

Papers should be prepared in accordance with the following topics: 

A) Innovation in low Carbon Printing & Packaging
B) Green Printing and Packaging in Digital Age

C Application of Combination Printing
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